
Ouderraad 20 juni 2023

Aanwezig: Joris, Juliette, Karlien, Riene, Liesbet, Hanneke, Laurent, Sara, Jenna, Rikke,
Olivia, Sacha, Wendy, Jona, Yana, Gert, Barbara, Sandy, Anaïs

Verontschuldigd: Guillaume, Jamal
______________________________________________________________________

0. Verwelkoming nieuwe aanwezigen/leden

1. Goedkeuring verslag 23/05/2023
Het verslag wordt goedgekeurd.

2. Nieuws van de school
- De oude kleuterklassen worden verbouwd. Dit wordt gecoördineerd door de

gemeente. Indien de vergunning in orde is en de aannemers aangenomen zijn,
zouden de verbouwingen in principe starten in september en klaar zijn rond Pasen
2024.
Enkele klasjes (Cézar en Anna) verplaatsen tijdelijk naar de containers. Mogelijk
zullen er nog aanpassingen gebeuren in functie van de werfzone aan de
fietsenstalling. Joris geeft nog definitief bevestiging wanneer de aannemer wordt
aangesteld.

- De verbouwing van de oude muziekschool: hier moeten nog enkele knopen
doorgehakt worden, waardoor deze werken later zullen starten.

- Het Project Oekraïne stopt op het einde van dit schooljaar. Het was niet altijd evident,
maar wel heel zinvol.

- Anderstalige nieuwkomers: de school gaat van 54 naar 12 lestijden (14 Oekraïense
kinderen uit kleuterschool + anderen). Zij doen het wel heel goed en gaan vooruit
qua taal.

- Open klasdag/infoavond: volgend schooljaar gebeurt dit op een andere manier: er
komt een digitaal platform waar iedereen het hele jaar informatie kan opzoeken.
Er is twijfel om het toch voor het eerste leerjaar te laten plaatsvinden, zodat ouders 1
op 1 uitleg kunnen vragen. Op dit op te vangen zou het oudercontact naar vooren
geschoven worden. Ouders kunnen dan ook hun vragen stellen.
Webinar/filmpjes zullen op het platform komen. Hiervoor kan ook hulp gevraagd
worden aan ouders die bepaalde skills hebben. De ouderraad kan eventueel ook een
filmpje maken met de leerlingen die hun school en de werking van de ouderraad
voorstellen.
Vraag van een ouder: kan het tweede oudercontact ook vroeger in het schooljaar
plaatsvinden? Voor sommige ouders valt dit tweede oudercontact misschien te laat
als er zich moeilijkheden voordoen.
Reactie van de directie: indien een eerder gesprek nodig is of indien er
bezorgdheden zouden zijn, kunnen ouders een gesprek aanvragen met de
klasleerkracht/directeur/zorgleerkracht.

- Brede schoolbeurs: lokale verenigingen komen met een standje op de speelplaats
staan.

- De verlofdagen voor volgend schooljaar zijn allemaal doorgegeven. Er is een extra
pedagogische studiedag (omwille van de nieuwe leerplannen van OVSG). Het
nieuwe leerplan wordt doorgegeven aan de school in september en start op 11
oktober. De school krijgt twee schooljaren om dit te implementeren.

- De klas- en zorgwerking zoals deze dit jaar georganiseerd werd kan behouden
worden volgend schooljaar. Goed nieuws dus!



- Er zijn heel wat veranderingen en aanpassingen wat de klasleerkrachten betreft.
Daarover wordt tegen volgend schooljaar gecommuniceerd.

- De officiële opening schoolmoestuin zal vermoedelijk in september zijn.
- Joris en de school bedanken de ouderraad voor haar enthousiaste helpende handen!
- Ook een bedankje aan de directeur!

3. Terugblik activiteiten:
- Juliette geeft een overzicht van de inkomsten/uitgaven. Het schoolfeest had een

mooie opbrengst. De gegevens voor de jogging zijn nog niet volledig.

Schooljaar 2022-2023

ACTIVITEIT IN OUT TOTAAL

Boekhouding -33,75 -33,75

Ouderraad 813,67 -474,88 338,79

Schoolfeest 10701 -4461,42 6239,58

Ontdek je klas 942 -203,34 738,66

Lekkerbek 17651,29 -12607,06 5044,23

Jogging 1253,7 -191,62 1062,08

Meerdaagse uitstap -2348 -2348

Kennismakingsontbijt -336,9 -336,9

Dag van de leerkracht 12,5 -267,2 -254,7

Eendaagse uitstap -3575,06 -3575,06

Fruitabonnement 1640 -2144,9 -504,9

Werking school 1157,8 -416,75 741,05

Boekenbeurs 2015,3 -1256,27 759,03

Kerstontbijt -428,55 -428,55

Sinterklaas -1050,92 -1050,92

Kerstmarkt -33,71 -33,71



4. Vooruitblik activiteiten volgend schooljaar

di 29/08 Openklasavond met praatcafé
Gevolgd door momentje OR +
leerkrachten?

Anaïs, Sara (kan enkel op de
dag zelf niet komen helpen),
…

Sept Tekenfund Hanneke, Karlien

Oktober + ? Koffiemomenten: 2 keer per jaar Sacha, Anaïs, Hanneke (op
dag zelf), ...

woe 27/09 Kennismakingsontbijt 1K en 1LJ Liesbet, Juliette,
Riene (avond voordien
klaarzetten)

donderdag
05/10

Dag van de leerkracht Jenna, Riene, Olivia

vrij 24/11 Boekenbeurs/voorleesavond
(Voorleesweek 18-26 november)

Sara? Barbara? An?

vrij 15/12 Kerstmarkt met lampionnentocht Jamal, Sacha, Riene

woe 20/12 Rommelkerstmarktje leerlingen Liesbet

vrij 22/12 Kerstontbijt Rikke, Riene, Jamal, An

Februari? Spelletjes/quizavond?

2-3/03 Lekkerbekweekend Jenna? Barbara?

woe 29/05 Kennismakingsontbijt 1K Liesbet, Juliette

za 01/06 Schoolfeest Laurent, Juliette? Jamal?

vrij 3 mei Jogging met praatcafé Laurent, Wendy?

- Wafelverkoop en Carwash (auto's/fietsen/steps) zijn ideeën die we meenemen naar
volgend schooljaar.

3. Terugblik activiteiten
- Kennismakingsontbijt 1ste kleuterklas

Goed verlopen. Volgend jaar moeten we misschien communiceren aan de ouders dat
ze nog even mogen blijven zitten nadat de kinderen al naar de klas zijn.

- Jogging 16/06
Deze activiteit vraagt veel organisatie en er zijn meer mensen in de werkgroep nodig.
Op de dag zelf is alles goed verlopen. Er waren 56 inschrijvingen bij de volwassenen,
een 60-tal bij de kinderen. Dank ook aan meester Jelle!



Pijnpuntje: de communicatie en begeleiding op vlak van de opvang was niet duidelijk.
Dit wordt meegenomen naar de volgende editie.

5. Stand van zaken doorlopende werkgroepen
- Kriebelteam: Juliette. Geen nieuws.
- Milieu: /
- Verkeer: /

6. Vragen van ouders
- Mag een klasbezoek bij de tandarts georganiseerd worden als educatieve activiteit?

Natuurlijk! Alle ideeën zijn welkom.
- ‘Alles-mag-dag’: er bestaat bezorgdheid van ouders over elektronica. Dit wordt wel

afgebakend en bewaakt door de leerkrachten, maar dit concept gaat ook veranderen.
- Vanaf volgend jaar wordt het standaard dat gsm’s niet mee mogen op de uitstappen.

Dit staat al in het schoolreglement.
- Kunnen er dutjes gedaan worden door de instappers/kleuters? Organisatorisch en

logistiek is dit niet mogelijk, maar in de klassen zijn er plekjes voor vermoeide
kindjes. Voor de school is het niet mogelijk om dit helemaal op te vangen. Het idee
wordt geopperd om dit duidelijk te communiceren aan de ouders en eventueel
alternatieven aan te reiken zoals slechts halve dagen op school.

- Het moeder- en vaderdaggebeuren wordt door de school ook opnieuw bekeken. Er
komt een oudervragenlijst om dit concept te herdenken.

Volgende ouderraad

- Dinsdag 12 september 2023


